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2 Markanvisningsavtal gällande Vångavallen i Idrottsstaden (del 

av fastigheten 1:47) med Trelleborgs FF, Hemsö och MACNAT 

(MTA) 

Visst är drömmen om en ny arena för TFF förmodligen lika stor för alla här. 

Precis som drömmen om en plan för RC Pingvin. 

Precis som vi vill att skytteklubben som röner stora framgångar i tävlingar har ett bra ställe att träna 

på. 

Vi har sedan tanken om Idrottsstaden lanserades bett om insyn, delaktighet och transparens men det 

är uppenbart att vi inte har samma bild om dessa begrepp. 

Vi vet … 

 att TFF skulle behöva en uppdaterad Arena för framtida spel i högre divisioner. 

 att vi i sak är överens om att det blir svårt för kommunen att stå med den kostnaden. 

 att önskemålet är att Vångavallens utbyggnad är färdigt i samband med jubileum för TFF. 

 att styret i panik har kallat till extra kommunstyrelse och extra fullmäktige för att fem i tolv 

innan förändringar i fullmäktige trycka igenom ärendet.  

Vi vet inte … 

  vad detta i förlängningen kommer att innebära i kostnader för kommunen. 

  om det har gjorts en konsekvensanalys eller för den delen en analys med Barnkonventionen 

som grund eftersom detta i hög grad kan antas påverka barns rätt till en meningsfylld fritid.  

Trots dessa frågeställningar i minnet, men med ett löfte och beslut att försäljning av Vångavallen inte 

ska ske innan fullmäktige prövat frågan om driftsbidrag till TFF, valde vi att idag säga ja till 

markanvisningsavtalet för att komma vidare. 

Socialdemokratiska gruppen i Fullmäktige 


